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Iktatószám: IV/B/14-11/2017. 
 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 

 
Amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Humán Bizottságának 
2017. június 26-án (hétfőn) 8 óra 30 perckor a Babits Mihály Kulturális Központ Remete 
termében megtartott rendes üléséről. 
 
 
Jelen vannak:  Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
  Takács Zoltán bizottsági tag 
  Nepp Péter bizottsági tag 
  Zaják Rita bizottsági tag 
 
Ülés közben érkezett:   dr. Máté István bizottsági tag 
 
Távolmaradását jelezte:  dr. Faludiné Uzsoki Valéria bizottsági tag 
 
Távolmaradt:  Pap Máté bizottsági tag   
     
Tanácskozási joggal megjelentek:  Majnay Gábor osztályvezető 

Pócs Margit közművelődési és civil kapcsolatok referense 
Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 

A jegyző megbízásából:  dr. Holczer Mónika jogi referens, jegyzőkönyvvezető 
 
Meghívottak:  Zalakovics Gábor a Szekszárdi Városi Diáksport Egyesület 

elnöke 
Márton István a Fáklya SE Szekszárd elnöke 
Bernáth Zsolt a Fehérlófia Sportegyesület elnöke 
Kapinya István a Magyar Postagalamb Sportegyesület 
elnöke 
Gaálné Hoffercsik Dóra a „Clark Ádám” Flottilla Egyesület 
képviselője 
Weisz László a Szekszárdi Rádió Klub egyesület elnöke 

  
Az elnök megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 4 fő bizottsági tag jelen van, a bizottság 
határozatképes. Az ülést 8 óra 30 perckor megnyitja. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Köszönti a megjelenteket. Javasolja, hogy a bizottság 
jegyzőkönyv-hitelesítőnek Takács Zoltán bizottsági tagot válassza meg. 
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A bizottság 4 igen szavazattal Takács Zoltán bizottsági tagot választotta meg jegyzőkönyv-
hitelesítőnek. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Javasolja, hogy a bizottság az Egyebek napirendi pont 
keretei között tárgyalja meg Erdélyi Z. János támogatási kérelmét. Javaslatot tesz továbbá a 
napirendi pontok sorrendjére. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendre vonatkozó javaslatot a kiegészítéssel és a 
sorrendváltoztatásra vonatkozó javaslattal együtt, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott, és megállapította a következő napirendet: 
 

NAPIREND 
 
1. napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Szekszárd Városi Diáksport Egyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
(55. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Zalakovics Gábor a Szekszárdi Városi Diáksport Egyesület elnöke 
 
2. napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Fáklya SE Szekszárd egyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
(56. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Márton István a Fáklya SE Szekszárd elnöke 
 
3. napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Fehérlófia Sportegyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 
(57. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Bernáth Zsolt a Fehérlófia Sportegyesület elnöke 
 
4. napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a „Clark Ádám” Flottilla Egyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
(59. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Gaál László a „Clark Ádám” Flottila Egyesület elnöke 
 
5. napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Magyar Postagalamb Sportegyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
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(58. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Kapinya István a Magyar Postagalamb Sportegyesület elnöke 
 
6. napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Szekszárdi Rádió Klub egyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
(60. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Weisz László a Szekszárdi Rádió Klub egyesület elnöke 
 
7. napirendi pont: 
A „Lépésben, szertelenül 3.0” pályázat megvalósításának támogatása  
(61. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 
 
8. napirendi pont: 
Javaslat az Kulturális Keretre beérkezett pályázatok elbírálására 
(53. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
Előadó: Pócs Margit közművelődési és civil kapcsolatok referense 
 
9. napirendi pont: 
Javaslat a Civil Keret Felhívására 
(54. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
Előadó: Pócs Margit közművelődési és civil kapcsolatok referense 
 
10. napirendi pont: 
A „Tapintat nélkül” című kötet és CD-bemutatóval egybekötött felolvasó est 
támogatásáról 
(62. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Göttlinger István aljegyző 
Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 
 
11. napirendi pont: 
Egyebek 
_____________________________________________________________________ 
 
1. napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Szekszárd Városi Diáksport Egyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
(55. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
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Előadó: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Zalakovics Gábor a Szekszárdi Városi Diáksport Egyesület elnöke 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Köszönti a Szekszárdi Városi Diáksport Egyesület elnökét. 
Megkérdezi, hogy szeretné-e kiegészíteni a beszámolót. 
 
Zalakovics Gábor, a Szekszárdi Városi Diáksport Egyesület elnöke: Az írásbeli beszámoló 
elkészítésekor még nem értek véget a rendezvények. A szombati nappal egy nagyon sikeres 
évet zárt az egyesület az országos diákolimpiák vonatkozásában. A beszámolóban nem 
szerepelt a leány B33 kosárlabda diákolimpiai eredmény. Elmondja, hogy az országos bajnok 
a Dienes Valéria Általános Iskola Grundschule lett, az ezüstérmet pedig a szintén szekszárdi 
Babits Mihály Általános Iskola hozta haza. Egy Dienes iskolás tanuló harmadik korcsoportban 
megnyerte a magasugrást, távolugrásban pedig második helyen végzett az országos 
versenyen. A Gyakorló Iskola második korcsoportos labdarúgói szintén dobogón végeztek. Az 
idei évnél eredményesebb év csak hat évvel ezelőtt volt. Az idei tanévben 24 labdarúgó 
mérkőzést sikerült megrendezni. Négy-öt évvel ezelőtt ez a szám még 60 volt. Az egyesületi 
rendezvények miatt a gyerekek annyira leterheltek, hogy nem tudnak több meccset vállalni. 
2001-ben a kézilabdázó lányok 58 iskolai mérkőzést játszottak. Ma már két-három 
mérkőzésnél nem tudnak többet játszani. A labdajátékokban csökken a résztvevők száma, az 
úszásban és az atlétikában viszont továbbra is sokan versenyeznek.  
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Az öttusa létezik még? 
 
Zalakovics Gábor, a Szekszárdi Városi Diáksport Egyesület elnöke: Igen, a Dienes Iskola 13. 
helyet ért el ebben a sportágban. Négytusában a tanítványai pedig 12. helyen végeztek. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: A négytusából melyik versenyszám kerül ki?    
 
Zalakovics Gábor, a Szekszárdi Városi Diáksport Egyesület elnöke: A súlylökés.  
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: 100 métert vagy 60 métert kell futni? 
 
Zalakovics Gábor, a Szekszárdi Városi Diáksport Egyesület elnöke: 60 métert, nyolcadikos 
kortól már 100-at. Viszont a megyei döntőn nem sok csapat vett részt. A versenyre biztosítani 
kellene az utazást, valamint az utazás idejére a nevelő helyettesítését, ami gondot jelent az 
iskoláknak. Az utazást még meg tudják oldani, de például a gyermekek étkeztetése többször 
problémát jelent. Öt évvel ezelőtt az önkormányzat segítségével sikerült rendezni az egyesület 
pénzügyi helyzetét. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Az egyesület elnöke idén nyugdíjba vonul. Ez kihatással lesz 
az egyesület jövőjére? 
 
Zalakovics Gábor, a Szekszárdi Városi Diáksport Egyesület elnöke: Tavaly az egyesület beadta 
az alapszabály-módosítás iránti igényét. Ebben úgy fogalmazott, hogy nyugdíj után két évig 
még vezeti az egyesületet. Scherer Tamás, mint elnökhelyettes, és Bay Attila, mint gazdasági 
vezető, teljes joggal helyettesíthetik őt.  
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dr. Máté István bizottsági tag az ülésterembe megérkezik 8 óra 41 perckor. Jelen van 5 fő 
bizottsági tag, a bizottság határozatképes.  
 
Zaják Rita bizottsági tag: Elmondja, hogy egyik gyermeke bejutott az országos akvarell 
festészeti verseny döntőjébe. A versenyt Tiszavasváriban rendezték meg. Írt a KLIK-nek egy 
levelet, hogy saját autóval mennek a versenyre, és elviszik a felkészítő tanárt is. Az üzemanyag 
költsége 20.000 forint volt. Kérte a KLIK-et, hogy fizesse ki az üzemanyag költségüket. Mivel 
ez a verseny nem a Minisztérium által meghatározott versenyek közé tartozik, ezért a KLIK 
nem tudja támogatni. Ráadásul művészeti verseny döntőjébe nem sok szekszárdi tanuló jut 
be. Fenn áll a veszélye annak, hogy a pedagógus nem fogja elküldeni a gyerek rajzát semmilyen 
versenyre sem, mert kevés szülő tudja majd vállalni a verseny költségeit. Véleménye szerint a 
diákolimpiák vonatkozásában is fenn áll ez a veszély. Jelezni kellene a KLIK-nek a finanszírozási 
problémákat.   
 
Zalakovics Gábor, a Szekszárdi Városi Diáksport Egyesület elnöke: A Magyar Diáksport 
Szövetség és a KLIK között van egy szerződés, ami rögzíti, hogy melyik fél milyen 
kötelezettséget vállal. A pedagógus helyettesítése kapcsán többször felvetik, hogy délután 
ötre kellene szervezni a versenyeket. Ekkor viszont nem lenne pálya, mert ebben az időben az 
egyesületek használják. Ellenérvként hozható még fel, hogy nagyon sok a vidéki sportoló. Ha 
későn kezdődnének a versenyek, akkor nehezebben tudnának hazajutni a vidékiek.  
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Megköszöni a beszámolót.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Humán Bizottságának 106/2017. (VI. 26.) határozata 
a Szekszárd Városi Diáksport Egyesület működéséről és 
terveinek bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Humán Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
27/2014. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. számú melléklet 2. 
pont 8 alpontjában meghatározott átruházott hatáskörben 
eljárva 

 
1. jóváhagyja a Szekszárd Városi Diáksport Egyesület szakmai 

beszámolóját. 
 

Határidő:  2017. június 26. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre 

vonatkozó tervek megvalósításához sok sikert kíván. 
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Határidő:  2017. június 26. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre 

vonatkozóan is keressen pályázati lehetőségeket 
működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 

 
Határidő:  2017. június 26. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
2. napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Fáklya SE Szekszárd egyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
(56. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Márton István a Fáklya SE Szekszárd elnöke 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Köszönti a Fáklya SE Szekszárd elnökét. Megkérdezi, hogy 
szeretné-e kiegészíteni a beszámolót. 
 
Márton István, a Fáklya SE Szekszárd elnöke: Június 17-én került megrendezésre a Sió Transz 
Kupa. Elmondja, hogy idén rekordot döntött a résztvevői szám 101 versenyzővel és a 
kísérőkkel. 
 
dr. Máté István bizottsági tag: Három évvel ezelőtt vett részt először a Fáklya SE 
rendezvényén. Azt tapasztalta, hogy egy nagyon összetartó, integrált csapatról van szó, 
ugyanis az egyesületnek mozgássérült tagjai is vannak. Az edzéseken és a versenyeken is 
nagyon jó a hangulat. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Megköszöni dr. Máté Istvánnak, hogy bekapcsolódott az 
egyesület munkájába. Megköszöni továbbá a beszámolót.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Humán Bizottságának 107/2017. (VI. 26.) határozata 
a Fáklya SE Szekszárd egyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Humán Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
27/2014. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. számú melléklet 2. 
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pont 8 alpontjában meghatározott átruházott hatáskörben 
eljárva 

 
1. jóváhagyja a Fáklya SE Szekszárd egyesület szakmai 

beszámolóját. 
 

Határidő:  2017. június 26. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre 

vonatkozó tervek megvalósításához sok sikert kíván. 
 

Határidő:  2017. június 26. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre 

vonatkozóan is keressen pályázati lehetőségeket 
működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 

 
Határidő:  2017. június 26. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
3. napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Fehérlófia Sportegyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 
(57. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Bernáth Zsolt a Fehérlófia Sportegyesület elnöke 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Köszönti a Fehérlófia Sportegyesület elnökét. Megkérdezi, 
hogy szeretné-e kiegészíteni a beszámolót. 
 
Bernáth Zsolt, a Fehérlófia Sportegyesület elnöke: Elmondja, hogy az egyesület tájékozódási 
futással foglalkozik. Sajnos vannak anyagi problémáik tekintettel arra, hogy a szövetségtől 
évente körülbelül 50.000 forint támogatást kapnak utánpótlás-nevelésre. Ez az összeg egy 
versenyen való részvételre elegendő. A sportág számos olyan készség kifejlesztésére alkalmas, 
ami a mindennapi életben is hasznos. Úgy véli, hogy a támogatással kapcsolatos helyzet a 
közeljövőben nem fog változni, ezért elindított az egyesület egy programot annak érdekében, 
hogy meg tudjanak állni a saját lábukon. Már korábban is szerveztek iskoláknak 
testnevelésórákon és sportnapokon mini tájékozódási futóversenyeket. Elmondja, hogy az 
Ady Endre Szakközépiskolában jelenleg is zajlik egy ilyen verseny. Összeállítottak és 
folyamatosan fejlesztenek különleges, saját maguk által épített kerékpárokat, például 
fordított kormányosokat és páros kerékpárokat, amelyeken még kormány sincs. A 
programokkal és ezekkel a kerékpárokkal szeretnék növelni a bevételüket. Úgy gondolja, hogy 
az elkövetkező egy-két év az eszközök fejlesztéséről fog szólni. Ez a fejlesztés a versenyzés 
rovására fog menni. Nem lát esélyt a tájékozódási futás népszerűségének növekedésére. 
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Tekintettel arra, hogy nem olimpiai sportágról van szó, a finanszírozás várhatóan nem fog 
növekedni.   
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Az egyesület nagyon jó programokat szervez és nagyon szép 
eredményeket ér el. A támogatók a szülők köréből kerülnek ki vagy esetleg korábban tájfutók 
voltak? 
 
Bernáth Zsolt, a Fehérlófia Sportegyesület elnöke: Egyesületi tagok és az önkormányzat is 
támogatja az egyesületet. Vannak viszont olyan támogatók, akik szeretnék megőrizni 
anonimitásukat.  
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Patza merre található? 
 
Bernáth Zsolt, a Fehérlófia Sportegyesület elnöke: Kaposvár mellett.  
 
Zaják Rita bizottsági tag: Hány éves kortól ajánlott ez a sportág? 
 
Bernáth Zsolt, a Fehérlófia Sportegyesület elnöke: 10 éves kortól, mert a tájékozódás és a 
térlátás körülbelül addigra fejlődik ki.  
 
Zaják Rita bizottsági tag: Szervez az egyesület nyári tábort? 
 
Bernáth Zsolt, a Fehérlófia Sportegyesület elnöke: Edzőtáborba megy az egyesület. Lehet, 
hogy kettőbe is.  
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Helyileg hova? 
 
Bernáth Zsolt, a Fehérlófia Sportegyesület elnöke: Kiskunhalasra biztos, hogy megy az 
egyesület. Ezen kívül szeretnének még a szombathelyi egyesülettel elmenni az Őrségbe.  
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Megköszöni a beszámolót.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 
 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Humán Bizottságának 108/2017. (VI. 26.) határozata 
a Fehérlófia Sportegyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Humán Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
27/2014. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. számú melléklet 2. 
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pont 8 alpontjában meghatározott átruházott hatáskörben 
eljárva 

 
1. jóváhagyja a Fehérlófia Sportegyesület szakmai 

beszámolóját. 
 

Határidő:  2017. június 26. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre 

vonatkozó tervek megvalósításához sok sikert kíván. 
 

Határidő:  2017. június 26. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre 

vonatkozóan is keressen pályázati lehetőségeket 
működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 

 
Határidő:  2017. június 26. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
4. napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a „Clark Ádám” Flottilla Egyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
(59. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Gaál László a „Clark Ádám” Flottila Egyesület elnöke 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Köszönti a „Clark Ádám” Flottilla Egyesület képviselőjét. 
Megkérdezi, hogy szeretné-e kiegészíteni a beszámolót. 
 
Gaálné Hoffercsik Dóra, a „Clark Ádám” Flottila Egyesület képviselője: Az egyesület 
megvalósította a betervezett programokat. Május 12-én rendezték meg az I. Nepumuki 
Emléknapot, ahova vendégként meghívták a Mondschein Kórust is. Azóta annyi előrelépés 
történt, hogy lett egy felajánló a Nepumuki szobor elkészítésére. Ezt a szobrot az egyesület 
szeretné majd felszenteltetni.  
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: A felajánló nevét lehet tudni?  
 
Gaálné Hoffercsik Dóra, a „Clark Ádám” Flottila Egyesület képviselője: Egyelőre még nem 
szeretné megnevezni magát. Június 19-21 között került megrendezésre Százhalombattán az 
Országos Víztalálkozó, amelyen 456 gyermek vett részt, továbbá 70 ifi korosztályú versenyző. 
A legkisebb korosztályban ötödik-hatodik osztályos diákok versenyezhetnek. Az 
egyesületükben van egy első osztályos lány, aki elindult az ötödik-hatodik osztályosok 
versenyén vízből mentésből. Elmondja, hogy a lány második helyen végzett, és elhozta a 
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legfiatalabb versenyző díjat is. Csapatevezésben is indult, ahol a csapattal harmadik helyen 
végzett. Nagyon büszke a kislányra. Elmondja továbbá, hogy július 8-án, szombaton nyíltnapot 
szerveznek a csónakházban, a következő hétvégén pedig egy háromnapos kerékpártúrát.   
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Merre tervezi az egyesület a kerékpártúrát?  
 
Gaálné Hoffercsik Dóra, a „Clark Ádám” Flottila Egyesület képviselője: Átbicikliznek a Szent 
László-hídon, végigmennek a töltésen a túloldalon egészen Bajáig, majd Pörböly érintésével a 
töltés másik oldalán jönnek vissza.    
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Az egyesület nagyon sok jó programot szervez, és 
folyamatosan részt vesz megmérettetéseken.  
 
Gaálné Hoffercsik Dóra, a „Clark Ádám” Flottila Egyesület képviselője: Sok háziversenyt 
rendeznek. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Hány tagja van összesen az egyesületnek? 
 
Gaálné Hoffercsik Dóra, a „Clark Ádám” Flottila Egyesület képviselője: A létszám nagyon 
változó. Összesen 49-en vannak. Közülük 36-an alsó tagozatosok. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Az egyesület tartja a kapcsolatot Jámbor Attila által vezetett 
egyesülettel? 
 
Gaálné Hoffercsik Dóra, a „Clark Ádám” Flottila Egyesület képviselője: Nem, viszont Németh 
Szabolcs dunavarsányi egyesületével szoros kapcsolatban állnak.  
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Vannak olyan evezők az egyesületben, akik táncolnak az Ifjú 
Szívnél?  
 
Gaálné Hoffercsik Dóra, a „Clark Ádám” Flottila Egyesület képviselője: Igen.  
 
Zaják Rita bizottsági tag: Mennyire kell tudni úszni? 
 
Gaálné Hoffercsik Dóra, a „Clark Ádám” Flottila Egyesület képviselője: Tartanak uszodai 
foglalkozásokat, hogy mindenki megtanuljon úszni. De 14 év alatt kötelező a mentőmellény 
használata. Elmondja még, hogy az egyesület októberben tartja születésnapi rendezvényét, 
amire várják a bizottság tagjait is.  
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Megköszöni a beszámolót.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Humán Bizottságának 109/2017. (VI. 26.) határozata 
a „Clark Ádám” Flottilla Egyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Humán Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
27/2014. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. számú melléklet 2. 
pont 8 alpontjában meghatározott átruházott hatáskörben 
eljárva 

 
1. jóváhagyja a „Clark Ádám” Flottilla Egyesület szakmai 

beszámolóját. 
 

Határidő:  2017. június 26. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre 

vonatkozó tervek megvalósításához sok sikert kíván. 
 

Határidő:  2017. június 26. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre 

vonatkozóan is keressen pályázati lehetőségeket 
működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 

 
Határidő:  2017. június 26. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
5. napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Magyar Postagalamb Sportegyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
(58. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Kapinya István a Magyar Postagalamb Sportegyesület elnöke 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Köszönti a Magyar Postagalamb Sportegyesület elnökét. 
Megkérdezi, hogy szeretné-e kiegészíteni a beszámolót.  
 
Kapinya István, a Magyar Postagalamb Sportegyesület elnöke: A postagalamb 
versenyeztetést nagyon fontosnak tartja. A postagalambot a szirti galambból (vadgalamb) 
tenyésztették ki. Kezdetben még csak az egyik faluból a másikba tudták röptetni a galambokat, 
ma már viszont 800-1.200 kilométert is meg tudnak tenni a galambok. Az 1960-as években 
egy 800 kilométeres út megtétele kétnapos versenyt jelentett. Ma már a galambok 20-30%-a 
nyolc-kilenc óra alatt megteszi ezt a távot. A postagalambok versenyeztetése állami vagy 
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vállalati szinten sose működött. Mindig magánszemélyek tenyésztették a galambokat. Ezek a 
személyek állattenyésztőnek is tekinthetők. A postagalambokat nem lehet összehasonlítani az 
utcán látható galambokkal. A postagalambok a vitaminoknak és a gyógyszereknek 
köszönhetően ma már nagyon fejlettek. Itt jegyzi meg, hogy nem doppingszerekről van szó. A 
postagalamb nem vándormadár. Ha elengedik, egyből hazaindul.   
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Mit kell érteni a gyűjtési időn? 
 
Kapinya István, a Magyar Postagalamb Sportegyesület elnöke: Egy évben általában 16 
verseny van. Ezeknél a versenyeknél meg van határozva, hogy milyen távolságonként lehet 
versenyeztetni a galambokat. Az ez előtti egy-két nap a gyűjtési idő. A gyűjtés alatt azt kell 
érteni, hogy van egy speciális kamion, ami járja a környéket, és begyűjti az egyesületek 
galambjait. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: A galambok csapatban repülnek vagy magányosan? 
 
Kapinya István, a Magyar Postagalamb Sportegyesület elnöke: A startállomáson fokozatosan 
engedik el a galambokat. Először egy nagy felhőt alkotva köröznek a levegőben, majd utána 
kisebb csapatokat alkotva indulnak el hazafele. A célállomáshoz közeledve a kisebb csapatból 
is kiválnak még páran.  
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: A nevezési díj darabra megy? 
 
Kapinya István, a Magyar Postagalamb Sportegyesület elnöke: Igen, egy galamb nevezése 
1.200 forintba kerül. Ezért az összegért mind a 16 útra be lehet nevezni a galambot.  
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Az egyesület tagjai külön rendezik a galambokat? 
 
Kapinya István, a Magyar Postagalamb Sportegyesület elnöke: Igen.  
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Megköszöni a beszámolót. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Humán Bizottságának 110/2017. (VI. 26.) határozata 
a Magyar Postagalamb Sportegyesület működéséről és 
terveinek bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Humán Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
27/2014. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. számú melléklet 2. 
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pont 8 alpontjában meghatározott átruházott hatáskörben 
eljárva 

 
1. jóváhagyja a Magyar Postagalamb Sportegyesület szakmai 

beszámolóját. 
 

Határidő:  2017. június 26. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre 

vonatkozó tervek megvalósításához sok sikert kíván. 
 

Határidő:  2017. június 26. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre 

vonatkozóan is keressen pályázati lehetőségeket 
működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 

 
Határidő:  2017. június 26. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
6. napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Szekszárdi Rádió Klub egyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
(60. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Weisz László a Szekszárdi Rádió Klub egyesület elnöke 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Köszönti a Szekszárdi Rádió Klub egyesület elnökét. 
Megkérdezi, hogy szeretné-e kiegészíteni a beszámolót. 
 
Weisz László, a Szekszárdi Rádió Klub egyesület elnöke: Igyekeznek minél több pályázati 
lehetőséget kihasználni. De sajnos vannak sarkalatos pontok, amiket nem tudnak teljesíteni. 
A tagok nagy része vidékre megy egyetemre vagy főiskolára, és a legtöbbjük ott is marad azon 
a településen. A szülőknél nem annyira népszerű ez a sportág, mert veszélyesnek találják. Ez 
alatt azt érti, hogy erdőben kell futni, ami magában rejti például a kullancsveszélyt. Az 
eredményeket a 20 év felettiek érik el. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Gyorstávíró morzejeleket használ az egyesület?  
 
Weisz László, a Szekszárdi Rádió Klub egyesület elnöke: Igen, de nagy koncentrációt igényel. 
Elmondja még, hogy a rádiós tájfutás nagyon kemény, férfias sport, mert ha esik az eső, akkor 
is kell futni. Alsó tagozatos diákoknak még nem ajánlja ezt a sportágat. Viszont így fent áll 
annak a veszélye, hogy mire a diák idősebb lesz, már nem tudják az egyesületükhöz csalogatni, 
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mert addigra már más sportági egyesület tagja lesz. Van olyan verseny, ami 24-48 órát is eltart. 
Ezt az időt valakinek végig ülve kell töltenie feldolgozva a jeleket.  
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Az egyesületnek 50 tagja van, közülük 25 igazolt. Csak az 
versenyezhet, aki le van igazolva? 
 
Weisz László, a Szekszárdi Rádió Klub egyesület elnöke: Igen. Elindulni elindulhat a többi is, 
de a minősítési rendszerben nem fogják értékelni őket.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Humán Bizottságának 111/2017. (VI. 26.) határozata 
a Szekszárdi Rádió Klub egyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Humán Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
27/2014. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. számú melléklet 2. 
pont 8 alpontjában meghatározott átruházott hatáskörben 
eljárva 

 
1. jóváhagyja a Szekszárdi Rádió Klub egyesület szakmai 

beszámolóját. 
 

Határidő:  2017. június 26. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre 

vonatkozó tervek megvalósításához sok sikert kíván. 
 

Határidő:  2017. június 26. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre 

vonatkozóan is keressen pályázati lehetőségeket 
működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 

 
Határidő:  2017. június 26. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
7. napirendi pont: 
A „Lépésben, szertelenül 3.0” pályázat megvalósításának támogatása  
(61. számú bizottsági előterjesztés) 
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Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 
 
Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens: Ismerteti az előterjesztést. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Milyen hosszú volt az útvonal? 
 
Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens: Hét és fél kilométer. Idén kicsit rövidebb lett, de 
a résztvevők szerint kalandosabb. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Ez a rendezvény nem először került már megtartásra. 
 
Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens: Az idei már a harmadik alkalom.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Humán Bizottságának 112/2017. (VI. 26.) határozata 
„Lépésben, szertelenül 3.0” pályázat megvalósításának 
támogatásáról  

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Humán Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
27/2014. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. számú melléklet 2. 
pont 1. alpontjában meghatározott átruházott hatáskörben 
eljárva  

 
1. jóváhagyja a „Lépésben, szertelenül 3.0” pályázat Szekszárd 

Megyei Jogú Város Önkormányzata által benyújtott pályázat 
szakmai anyagát az előterjesztésben foglaltak szerint; 

 
Határidő:  2017. június 26. 
Felelős:  Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
2. felhívja a Humánszolgáltatási Igazgatóságot a pályázat teljes 

körű koordinálására. 
 

Határidő:  folyamatosan 
Felelős:  Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

dr. Főfai Klára igazgatóságvezető 
 
8. napirendi pont: 
Javaslat az Kulturális Keretre beérkezett pályázatok elbírálására 
(53. számú bizottsági előterjesztés) 



16 
  0626jkv 

Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
Előadó: Pócs Margit közművelődési és civil kapcsolatok referense 
 
Pócs Margit közművelődési és civil kapcsolatok referense: Az idei évi Kulturális Keret 
felhívásra 19 pályázat érkezett. A hiánypótlást követően elmondható, hogy mind a 19 pályázat 
megfelel mind tartalmilag, mind formailag a felhívásban rögzített feltételeknek. A megítélhető 
támogatás minimum összege 20.000 forint, a maximális összeg pedig 120.000 forint. Közel két 
millió forint az igényelt összeg, a kereten azonban csak 1.100.000 forint van. Kettő alapítvány 
esetében a Közgyűlés hozza majd meg a végső döntést. A maximális összeget egy egyesület 
esetében ítélné meg. Szeretné, ha a bizottság figyelemmel lenne egyes egyesületeknél az 
Arany János emlékévre. Ez az előterjesztésben sárgával lett kiemelve.  
 
Zaják Rita bizottsági tag: Régen volt művészeti ösztöndíj is. Ez nagyságrendileg mekkora 
összeget jelentett? 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Úgy emlékszik, hogy 400.000 forint volt a keretösszeg.  
 
Zaják Rita bizottsági tag: A Kulturális Keret összege hogyan változott az évek folyamán? 
 
Pócs Margit közművelődési és civil kapcsolatok referense: Már évek óta 1.100.000 forint.  
 
Zaják Rita bizottsági tag: A művészeti ösztöndíj összege benne van ebben az 1.100.000 
forintban? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Régen nagyobb volt a bizottság kerete. Akkor még volt 
tudományos ösztöndíj keret is. Ez jó lehetőség volt, de nem igazán éltek a lehetőséggel.  
 
Takács Zoltán bizottsági tag: Az önkormányzat mit tervez az Arany János emlékévre? 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Az önkormányzat külön nem tervez programot. A Babits 
Mihály Kulturális Központ tervez programokat.  
 
Takács Zoltán bizottsági tag: Mikor lesz a városi ünnepség? 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Már volt.  
 
Majnay Gábor osztályvezető: Folyamatosan zajlanak a rendezvények, tekintettel arra, hogy 
emlékévről van szó.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
1 tartózkodás mellett elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Humán Bizottságának 113/2017. (VI. 26.) határozata 
a Kulturális Keretre  benyújtott pályázatok elbírálásáról 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Humán Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
27/2014. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. számú melléklet 2. 
pont 1. alpontjában meghatározott átruházott hatáskörben 
eljárva 

 
1.  a 2017. évi Kulturális Keret terhére összesen 1.100.000,- Ft 

értékben nyújt támogatást a határozat melléklete szerint; 
 

Határidő:   2017. június 26. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
2. felhívja a pályázókat, hogy a kapott támogatási összegeknek 

megfelelően módosítsák a pályázat költségvetési táblázatát, 
amely a támogatási megállapodás mellékletét képezi; 

 
Határidő:   2017. június 30. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
3. felhívja a Polgármesteri Hivatal Humánszolgáltatási 

Igazgatóságát, hogy a melléklet szerint készítse elő a 
támogatási megállapodásokat, valamint felhívja a Gazdasági 
Igazgatóságot a támogatási összegek átutalására; 

 
Határidő:   2017. július 31. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

      Dr. Főfai Klára igazgatóságvezető 
      Tamási Anna igazgatóságvezető 
 

4. javasolja a Közgyűlésnek, hogy az alapítványok által 
benyújtott pályázatokat összesen 100.000,- Ft értékben 
támogatni szíveskedjen az alábbiak szerint: 

 
                         

Sor-
szám 

Alapítvány 
neve/Támogatandó cél 

2017. évi 
Kulturális 
keret 

1. „A Diákokért” Alapítvány 
(Márton-nap 2017 
megrendezése Baka István 
Általános Iskolában) 

30.000,- Ft 
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2. Garay János Gimnázium 
Centenáriuma Alapítvány 
(Arany János 
nyelvművészetének 
megidézése Lázár Ervin 
országos anyanyelvi verseny) 

70.000,- Ft 

 Összesen: 100.000,-Ft 

  
       Határidő:   2017. augusztus 31. 

                 Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
 
9. napirendi pont: 
Javaslat a Civil Keret Felhívására 
(54. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
Előadó: Pócs Margit közművelődési és civil kapcsolatok referense 
 
Pócs Margit közművelődési és civil kapcsolatok referense: A felhívás elkészítésekor 
igyekezett csökkenteni a bürokráciával járó kötelezettségeket. Az útmutatót igyekezett minél 
érthetőbben elkészíteni. Az idei keret összege megegyezik a tavalyival. A felhívás tartalmazza, 
hogy a pályázóknak miről kell nyilatkozniuk. Ha a pályázó nyilatkozik arról, hogy 
rendelkezésére állnak a dokumentumok, de később kiderül, hogy ez nem igaz, akkor öt évre 
kizárja magát a pályázatból. A pályázóknak minden évben gondot okozott a NAV-hoz való 
elmenetel és a nulla forintos adóigazolás beszerzése. Ezért úgy gondolta, hogy célszerűbb 
lenne, ha erről is csak nyilatkozniuk kellene a pályázóknak. Ha a bizottság elfogadja a 
javaslatot, akkor a felhívás harmadik oldaláról a pályázat kötelező mellékleteiből törölni kell a 
30 napnál nem régebbi nullás adóigazolást.  
 
dr. Máté István bizottsági tag: A jogszabály szerint kell az igazolás? 
 
Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens: Nem.  
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Úgy gondolja, hogy elég a nyilatkozat megtétele.  
 
Pócs Margit közművelődési és civil kapcsolatok referense: Kérdés még az önrészről való 
elszámolás.  
 
Majnay Gábor osztályvezető: Ez kötelező. 
 
Pócs Margit közművelődési és civil kapcsolatok referense: Nem, pályázat esetén a pályázat 
kiírója dönthet erről.  
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Majnay Gábor osztályvezető: Ezzel a témával kapcsolatban a jegyző szervezett egy 
megbeszélést. Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens részt vett ezen a megbeszélésen.  
 
Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens: Egyedi kérelem esetén nem kell önrészt 
biztosítani.  
 
Pócs Margit közművelődési és civil kapcsolatok referense: Pályázatok esetében 30% önrészt 
kell biztosítani. De az nincs előírva, hogy az önrésszel el is kell számolni.  
 
Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens: A megbeszélésen az hangzott el, hogy 10%-os 
önrészt kell biztosítani, amivel el is kell számolni. A jegyző kérése az volt, hogy egységes 
szabályozás vonatkozzon a pályázatokra.  
 
Pócs Margit közművelődési és civil kapcsolatok referense: De ez kérés volt. A szabályozás 
szerint azonban nem kötelező.  
 
Majnay Gábor osztályvezető: A rendeletet a jegyző kérése alapján fogadták el. 
 
Pócs Margit közművelődési és civil kapcsolatok referense: A rendelet a támogatási 
kérelmekről szól, nem a pályázatokról.   
 
Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens: A közművelődési és civil kapcsolatok referense 
másképpen készítette el a pályázati felhívást, ugyanis ő az éves működéshez képest 
biztosíttatná a 30%-os önrészt. Ennél egyszerűbb megoldás, ha a megpályázott összeg 10%-át 
kell biztosítani önrészként. A pályázatoknál a pályázat kiírója határozhatja meg a feltételeket. 
A jegyző azt szeretné, ha az önrész biztosítása és elszámolása egységesen lenne 
meghatározva.  
 
Zaják Rita bizottsági tag: A jegyző kérésének megfelelően kellene kiírni a pályázatot. Ezt meg 
lehet oldani? 
 
Pócs Margit közművelődési és civil kapcsolatok referense: Igen. Az ő javaslata véleménye 
szerint nyomon követhetőbb. A 100.000 forint alatti támogatások esetében nem számoltatná 
el az önrészt.  
 
Majnay Gábor osztályvezető: A hivatalon belül kialakult egy egységes álláspont. Véleménye 
szerint ezért a 10%-al el kell számoltatni a pályázókat.  
 
Zaják Rita bizottsági tag az üléstermet elhagyja 10 óra 01 perckor. Jelen van 4 fő bizottsági 
tag, a bizottság határozatképes.  
 
Pócs Margit közművelődési és civil kapcsolatok referense: De nem lesz szinkronban a 
pályázati kiírással. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: A pályázati kiírást kell ehhez igazítani.  
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Pócs Margit közművelődési és civil kapcsolatok referense: De az nem lenne akkor 
következetes. Ha valaki éves szinten 100.000 forinttal gazdálkodik, akkor 70.000 forintnál ne 
pályázhasson többre. Véleménye szerint felesleges papírmunka keletkezik, ha el kell, hogy 
számoljanak a pályázók az önrésszel.   
 
Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens: Az ő pályázatai esetében korábban 50% önrésszel 
kellett elszámolni. 
 
Pócs Margit közművelődési és civil kapcsolatok referense: De ez nagyon sok papírmunkát 
jelent. 
 
Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens: Egy papírral kell többet csatolni. 
 
Zaják Rita bizottsági tag az ülésterembe visszatér 10 óra 04 perckor. Jelen van 5 fő bizottsági 
tag, a bizottság határozatképes. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Az önrésszel való elszámolás csak annak okoz gondot, aki a 
pályázati pénzzel is nehezen tud elszámolni.  
 
Zaják Rita bizottsági tag: Az önrésszel hogyan kell elszámolni? 
 
Pócs Margit közművelődési és civil kapcsolatok referense: Számlákkal.  
 
Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens: Nem feltétlenül kell számlával elszámolni. A kiírás 
szerint az önrész felét kell elszámolni számlákkal. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Javasolja, a 2017. évi Civil Keret pályázati felhívásának 
melléklet szerinti elfogadását azzal a módosítással, hogy a 30 napnál nem régebbi nullás 
adóigazolás ne képezze részét a pályázat kötelező mellékleteinek. Javasolja továbbá, hogy a 
pályázati felhívás az alábbi szövegrésszel egészüljön ki: „A nyertes pályázó az elnyert 
támogatási összegen felül köteles önrészként elszámolni az elnyert összeg 10%-ával.” 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Humán Bizottságának 114/2017. (VI. 26.) határozata 
2017. évi „Civil Keret pályázati felhívásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Humán Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
27/2014. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. számú melléklet 2. 
pont 1. alpontjában meghatározott átruházott hatáskörben 
eljárva 
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1. jóváhagyja a 2017. évi Civil Keret pályázati felhívását a 
mellékletekben foglalt tartalom szerint azzal a módosítással, 
hogy a 30 napnál nem régebbi nullás adóigazolás nem képezi 
a pályázat kötelező mellékletét, továbbá elrendeli a pályázati 
felhívás kiegészítését az alábbi szöveggel:  

 
„A nyertes pályázó az elnyert támogatási összegen felül 
köteles önrészként elszámolni az elnyert összeg 10%-ával.” 

 
Határidő:  2017. június 26. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök  

 
2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy gondoskodjon a 

pályázati felhívás Szekszárdi Vasárnapban, valamint 
Szekszárd Megyei Jogú Város honlapján való közzétételéről. 

 
Határidő:  2017. július 2. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök  

dr. Főfai Klára igazgatóságvezető 
 
10. napirendi pont: 
A „Tapintat nélkül” című kötet és CD-bemutatóval egybekötött felolvasó est 
támogatásáról 
(62. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Göttlinger István aljegyző 
Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Ismerteti az előterjesztést. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Javasolja, hogy a bizottság 80.000 forinttal támogassa a 
„Tapintat nélkül” című kötet és CD-bemutatóval egybekötött felolvasó est 
kötetszerkesztésének költségét a 2017. évi Tartalékkeret terhére.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Humán Bizottságának 115/2017. (VI. 26.) határozata 
a „Tapintat nélkül” című kötet és CD-bemutatóval egybekötött 
felolvasó est támogatásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Humán Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
27/2014. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. számú melléklet 2. 
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pont 1. alpontjában meghatározott átruházott hatáskörben 
eljárva 

 
1. a „Tapintat nélkül” című kötet és CD-bemutatóval 

egybekötött felolvasó est kötetszerkesztésének költségét 
80.000,- Ft összeggel támogatja a 2017. évi Tartalékkeret 
terhére. 

 
Határidő:   2017. június 26. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
2. felhívja a Polgármesteri Hivatal Humánszolgáltatási 

Igazgatóságát, hogy készítse elő a támogatási megállapodást, 
valamint felhívja a Gazdasági Igazgatóságot a támogatási 
összeg átutalására. 

 
Határidő:   2017. július 3. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

      Dr. Főfai Klára igazgatóságvezető 
      Tamási Anna igazgatóságvezető 

 
11. napirendi pont: 
Egyebek 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Erdélyi Z. János új könyvének kiadásához kéri a bizottság 
támogatását. Ez a könyve is a NAPKÚT Kiadónál jelenne meg. Elmondja, hogy részt vett a 
korábbi könyvek bemutatóján. A bemutatón a kiadó igazgatója az alábbiakat mondta: „Nem 
is tudják a szekszárdiak, hogy milyen kincseket tartogatnak”. Javasolja, hogy a bizottság 
150.000 forinttal támogassa Erdélyi Z. János könyvének kiadását a 2017. évi Tartalékkeret 
terhére. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Humán Bizottságának 116/2017. (VI. 26.) határozata 
Erdélyi Z. János támogatási kérelméről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Humán Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
27/2014. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. számú melléklet 2. 
pont 1. alpontjában meghatározott átruházott hatáskörben 
eljárva 
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1. Erdélyi Z. János könyvének kiadását 150.000,- Ft összeggel 
támogatja a 2017. évi Tartalék kerete terhére; 

 
Határidő:  2017. június 26. 
Felelős:  Csillagné Szánthó Polixéna elnök  

 
2. felhívja a Polgármesteri Hivatal Humánszolgáltatási 

Igazgatóságát, hogy készítse elő a támogatási megállapodást, 
valamint felhívja a Gazdasági Igazgatóságot a támogatási 
összeg átutalására. 

 
Határidő:   2017. július 3. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

      Dr. Főfai Klára igazgatóságvezető 
      Tamási Anna igazgatóságvezető 

 
További napirendi pont nem lévén az elnök az ülést 10 óra 10 perckor berekeszti.  
 

K.m.f.  
 

 
          Takács Zoltán 

bizottsági tag 
jegyzőkönyv hitelesítő 

 
 
Készítette: 

 dr. Holczer Mónika 
jegyzőkönyvvezető  

 
 

 

 

Csillagné Szánthó Polixéna 
Humán Bizottság elnöke 

 

Ellenjegyezte: 
dr. Molnár Kata 

jegyző 


